



KERAJAAN MALAYSIA
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN
IADA BARAT LAUT SELANGOR

KENYATAAN SEBUTHARGA

1) Tender / Sebutharga adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam Gred dan kategori pendaftaran yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja berikut :-

BUTIR-BUTIR TAWARAN	DOKUMEN TAWARAN	SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH IKLAN	TEMPAT DAN TARIKH TUTUP TAWARAN
NO. SEBUTHARGA : BKPI/IADA/BLS/KS/22/2020	HARGA DOKUMEN RM 0.00 (PERCUMA)	Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) Gred : G2 Kategori : CE Pengkhususan : CE 21	10 SEPTEMBER 2020* (KHAMIS)	Pejabat Pengarah, IADA Barat Laut Selangor, Aras 1, Kompleks Pejabat IADA Barat Laut Selangor, 45000 Kuala Selangor, Selangor Darul Ehsan.
KERJA-KERJA MENAIKTARAF JALAN LADANG DENGAN CRUSHER RUN DI JALAN PSS 11 (LHS) (CB 2 - MC), PSS 14 (LHS & RHS) (CB 2 - MC) & SECONDARY CANAL, SERTA KERJA-KERJA YANG BERKAITAN DI KAWASAN PENGAIRAN SAWAH SEMPADAN, IADA BARAT LAUT SELANGOR, DAERAH KUALA SELANGOR, SELANGOR DARUL EHSAN.	DOKUMEN SEBUTHARGA / TAWARAN BOLEH DIPEROLEHI DARI :	dan	TIADA SESI TAKLIMAT DAN SESI LAWATAN TAPAK	18 SEPTEMBER 2020 (JUMAAT)
	LAMAN WEB IADA BARAT LAUT SELANGOR http : //iadabls.moa.gov.my DAN LAMAM FACEBOOK IADA BARAT LAUT SELANGOR web.facebook.com/iadabaratlautselangor/	Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) (KHAS UNTUK BUMIPUTERA) MENGIKUT DAERAH YANG BERKENAAN	BAGI MEMATUHI ARAHAN PERINTAH KAWALAN PERGERAKAN (PKP), SEKIRANYA MEMERLUKAN PENJELASAN LANJUT SILA BERHUBUNG TERUS DENGAN PEGAWAI PENYELARAS	pada atau sebelum Jam 12.00 Tengahari Sebutharga yang lewat diterima tidak akan dilayan

2) Pendorong hendaklah memastikan segala maklumat di dalam SENARAI SEMAK ditandakan dan disertakan bersama-sama semasa mengemukakan dokumen sebutharga sebelum tarikh tutup tawaran.

3) Dokumen Sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeteri serta ditulis No. Sebutharga dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di alamat :-

Pejabat Pengarah,
IADA Barat Laut Selangor, Aras 1, Kompleks Pejabat IADA Barat Laut Selangor,
45000 Kuala Selangor,
Selangor Darul Ehsan.

* Bagi tujuan serahan dokumen Peti Sebutharga hanya dibuka bermula 14 SEPTEMBER 2020 hingga 18 SEPTEMBER 2020 sahaja untuk tujuan semakan senarai nama kontraktor.

Sebarang pertanyaan mengenai dokumen sebutharga dan spesifikasi sebutharga boleh menghubungi Pegawai Penyelaras berikut : PUAN NOR RAFIDAH BINTI MANSOR & ENCIK MUHAMMAD HALIM AL-HAFIZ BIN RAMLI di talian 03-32891411

Saya yang menjalankan amanah,

(SYAMSUL ZURAI DA @ FADHILAH BINTI ZAINUDIN))

Jurutera Projek

IADA Barat Laut Selangor,

Kementerian Pertanian Dan Industri Makanan.